
          Zápis z jednání členské schůze  Klubu Chovatelů Bearded Collií. , z.s., konané 24.9.2022 

 

Místo: Hotel Amerika, Velké Meziříčí 

Průběh zasedání: 

Zasedání členské schůze zahájila předsedkyně Mgr. Lenka Folget Klímová v 16.10.hod 

Součet podepsaných  v prezenční listině je 29 členů s hlasovacím právem. 

Členská schůze je usnášeníschopná. 

 

Proběhlo přednesení programu a jeho schválení členskou schůzí ( pro 29- proti 0- zdržel se 0). 

Program byl schválen. 

Zapisovatelem členské schůze je určena Marie Brožová, ověřovatelky zápisu pak Mgr. Lenka Folget 

Klímová  a Dana Volková. 

Proběhla volba mandátové komise:  Gabriela Cimrmanová, Hana Nikodýmová, Jan Zdařil  

( pro 29 – proti 0 – zdržel se 0). 

Mandátová komise byla schválena. 

Předseda mandátové komise: Jan Zdařil 

Členové mandátové  komise: Gabriela Cimrmanová, Hana Nikodýmová 

 

Byl přednesen program schůze v tomto znění: 

 

1. Zahájení schůze 

2. Schválení programu 

3. Volba mandátové komise 

4. Zpráva o chovu za rok 2021 

5. Zpráva o činnosti KCHBC za rok 2022 a plánované akce na rok 2023 

6. Finanční zpráva za rok 2021 

7. Zpráva revizní komise za rok 2021 

8. Návrh úpravy bodovacích tabulek Klubových soutěží – sportovní,  

výstavní 

9. Návrh úpravy ceníku – stanovení sankcí 

10.Návrh úpravy Chovatelského a zápisního řádu – bod č. V: vylučující  vady 



11.Různé 

12.Diskuze 

13.Schválení usnesení členské schůze 

14.Závěr 

 

Bod 4 

Zprávu o chovu přednesla  Dana Volková, správce plemenné knihy. 

Příloha zápisu č.1 

Členská schůze vzala na vědomí zprávu o chovu za rok 2022 

 

 

Bod 5 

 Zprávu o činnosti KCHBC za rok 2022 a plánované akce pro rok 2023 přednesl místopředseda KCHBC 

Bohumil Volek. 

Příloha zápisu č. 2 

Příloha zápisu č. 3  

ČS bere na vědomí zprávu Zprávu o činnosti KCHBC a plánované akce na rok 2023. 

 

Bod 6 

Finanční zprávu za rok 2021 přednesla Antonie Popželevová, pokladník KCHBC. 

Hlasování ( pro 29 – proti 0 – zdržel se ) 

Finanční zpráva byla schválena.  

Příloha zápisu č. 4 

 

Bod 7 

Zprávu kontrolní a revizní komise za rok 2021 přednesla Ing. Dagmar Netolická.  

Hlasování ( pro – 29- proti 0 – zdržel se 0) 

Zpráva kontrolní a revizní komise byla schválena.  

Příloha zápisu č. 5  

 

Bod 8 



Návrh úprav propozic a  bodovacích tabulek Klubových výstavních  soutěží předkládá členské schůzi 

Marie Brožová. 

Taktéž předkládá úpravu bodovacích sportovních tabulek. 

Po delším jednání je přistoupeno k hlasování o propozicích – zrušen nejúspěšnější jedinec českých 

výstav, zůstává nejúspěšnější pes a fena roku. Do bodování  soutěží a na získání Klubových 

šampionátů se nadále budou započítávat body z výstav pořádaných v České republice. 

Hlasování ( pro 12 – proti – 9 – zdržel se 8) 

Propozice Klubových výstavních soutěží byly schváleny.  

Příloha zápisu č. 6 

Bodovací tabulka –  hlasování o bodovací tabulce ( pro -13 – proti 11 – zdržel se 5) 

Bodovací tabulka byla schválena.  

Příloha zápisu č. 7 

 

Odchází jeden člen s hlasovacím právem -  počet členů 28 

 

Sportovní bodovací tabulky – předneseno Marii Brožovou. 

Hlasování ( pro – 15 – proti 0 – zdržel se 13) 

Sportovní tabulky byly schváleny.  

Příloha zápisu č. 8 

 

Odchází další člen -  počet členů s hlasovacím právem 27 

 

Bod 9 

Návrh úprav Ceníku KCHBC přednáší Antonie Popželevová 

Hlasování ( pro 22- proti 1 – zdržel se 4 ) 

Nový Ceník byl schválen.  

Příloha zápisu č. 9 

 

Bod 10 

Návrh úpravy Chovatelského řádu přednáší Dana Volková. Po proběhnuvší diskuzi k předloženému 

návrhu nového CHŘ, byl tento výborem stažen z hlasování. 

Hlasování ( pro – 24 – proti 0 – zdržel se 3) 



Návrh výboru byl stažen. 

Byla vyhlášena 10 minutová přestávka. 

Po přestávce přichází jeden člen s hlasovacím právem – počet členů s hlasovacím právem 28. 

 

Bod 11 

a) Na základě návrhu  Petry Kratochvílové o novém chovatelském řádu, se po dlouhé diskuzi 

zadává úkol výboru na přepracování a následné předložení nového znění chovatelského 

řádu  další členské schůzi, navrhovatelka požaduje především sladění nového CHŘ s platným 

řádem ČMKU. Petra Kratochvílová poskytne výboru svůj návrh CHŘ jako pracovní materiál 

Hlasování (pro – 24 – proti 0 – zdržel se 4) 

Bod 12 

V rámci volné diskuze byla výborem KCHBC přislíbena edukační činnost v příštím roce. O její formě a 

způsobu byla vedena diskuze, blíže projedná a informuje členy výbor KCHBC.  

 

Bod 13 

Členská schůze přijala tato usnesení: 

- bere na vědomí zprávu o chovu za rok 2022 – příloha č. 1 

- bere na vědomí zprávu o činnosti KCHBC za rok 2022 – příloha č. 2 

- bere na vědomí plán činnosti na rok 2023- příloha č. 3 

- odsouhlasila finanční zprávu za rok 2022 – příloha č. 4 

- odsouhlasila zprávu revizní a kontrolní komise za rok 2022 – příloha č. 5 

- odsouhlasila propozice klubových výstavních soutěží – příloha č. 6 

- odsouhlasila bodovací tabulku výstavních soutěží – příloha č.7 

- odsouhlasila bodovací tabulku sportovních soutěží – příloha č. 8 

- odsouhlasila ceník KCHBC – příloha č. 9  

- stažení úprav chovatelského řádu KCHBC výborem KCHBC 

- odsouhlasila přípravu úprav nového chovatelského řádu 

- výbor KCHBC přislíbil edukační činnost v příštím roce o jejíž formě budou členi KCHBC 

informováni na webových stránkách Klubu. 

- všechny odsouhlasené změny jsou platné od 1.1.2023 

 

 

 

 

Členská schůze byla ukončena v 18.55. 

 

 

Zapsala: Marie Brožová 

Ověřovatelky zápisu: Mgr. Lenka Folget Klímová 

                                      Dana Volková 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


